

## مدرستنا الثانوية الانجليزية - الفجيرة OUR OWN ENGLISH HIGH SCHOOL-FUJAIRAH

Affiliated to the CBSE, Delhi, Affiliation No 6630016 | Registered as a Cambridge International School, Reg. No. AEO14 P.O. Box 967, Fujairah, United Arab Emirates | www.ourown.school | info@ourown.school | +971-92224855

Ref No: OOEHS/Cir/66/2022-23

November 30, 2022

## Circular to Parents: Winter Holidays - All Grades

Dear Parents,

اولياء الامور الأعزاء

The School will remain closed for winter vacation for students from 12<sup>th</sup> December 2022 to 1<sup>st</sup> January 2023.

Students of CBSE Grades 10, 11, and 12 will have

support classes from 12<sup>th</sup> to 16<sup>th</sup> December 2022 as per the schedule provided.

Classes will resume on 2<sup>nd</sup> January 2023.

School Office Timing: During the winter vacation the school offices will work from 8:00 a.m. to 2:00 p.m. (Monday to Thursday) and 8:00 a.m. to 12:00 noon (Friday).

Parents are requested to pay the outstanding school fees, (including December 2022) if any, before 1<sup>st</sup> January 2023.

We take this opportunity to wish you and your family a very 'Happy and Prosperous New Year'.

Have an enjoyable vacation.

نحيطكم علماً بأنه سوف بأن الاجازة لعطلة الشتاء للطلاب سوف تبدأ من 12 ديسمبر 2022 وحتى 1 يناير 2023.

اما بالنسبة لطلاب النظام الهندي CBSE في الصفوف 10 و11 و 12 سوف يتم تقديم فصول التقوية من 12 إلى 16 ديسمبر 2022 وفقًا للجدول الزمني المقدم.

على ان يتم استئناف الدوام المدرسي في 2 يناير 2023.

الدوام الاداري في المدرسة: خلال الإجازة الشتوية ، تعمل مكاتب المدرسة من الساعة 8:00 صباحًا حتى 2:00 مساءً. (من الاثنين إلى الخميس) ومن الساعة 08:00 صباحاً وحتى الساعة 12:00 ظهراً (يوم الجمعة)

يرجى من جميع أولياء الأمور دفع الرسوم المدرسية المستحقة (بما في ذلك ديسمبر 2022) إن وجدت قبل 1 يناير 2023.

ننتهز هذه الفرصة لنتمى لك ولعائلتك سنة جديدة سعيدة ومزدهرة.

نتمنى لكم إجازة ممتعة

Kind regards,

Syed Tahir Ali Principal